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Zápis z jednání Komise pro kulturu, cestovní ruch a letopisectví                                
konaného dne 16.11. 2023 od 17:00 do 19:00 hodin                                                                                        
v zasedací místnosti radnice v Mnichově Hradišti. 

 
Upozornění: 

Následující text může obsahovat důvěrné informace osobního, obchodního či pracovního charakteru. Je určen pouze pro členy komise kulturní a 
komise cestovního ruchu, členy obecních orgánů, příslušné zaměstnance městského úřadu a popř. pro přizvané odborníky. Informace z jednání 
by neměly být zveřejněny před konečným usnesením příslušného obecního orgánu. 

 

Přítomni: Jana Dumková, Jana Jedličková, Petr Krejčí, Dominik Malý, Jan Nohýnek, Petra Pilbauerová, Miroslava 
Rydvalová, Pavel Sosnovec 

Omluveni: Martina Bachová, Alena Hejlová, Šárka Kovaříková, Aleš Rychlý 
Nedostavili se: Pavel Mach, Tomáš Trkola 
Host: Ondřej Šindelář (část jednání o naučné stezce) 

 
PROGRAM: 
 
1. Zahájení  
2. Představení klíčových akcí a aktivit jednotlivých organizací – hodnocení proběhlých a představení 

plánovaných akcí/aktivit 
3.  Témata od členů komise (Mirka Rydvalová – zpříjemnění pobytu turistů v MH, Martina Kulíková – naučná 

stezka)  
 

1. Zahájení 
Vzhledem k nepřítomnosti A. Rychlého, předsedy komise, přivítala přítomné členy tajemnici komise M. Kulíková a 
představila navržený program. 

 
2. Představení klíčových akcí a aktivit jednotlivých organizací 

 

• Klub dětí a mládeže – P. Pilbauerová informovala o připravované akci Mikuláš (bude se platit za hrací kartu 

50 Kč; v dalším roce se bude řešit, jak případně akci nastavit vzhledem k financování KDM) a o 

uskutečněné akci Strašidelná dušičková cesta (akce se vydařila, ale v dalším roce neplánují pokračovat), 

před Vánocemi budou probíhat akce se školami.  

• Muzeum – J. Dumková představila akce muzea – od 15. 12. program Zdravé Vánoce. Proběhlo: muzejní 

noc, komentovaná procházka po hřbitově, komentovaná procházka v rámci otevření lávky přes Jizeru, 

promítání v kině o LIAZ.  

• Klub MH – D. Malý informoval o akcích Klubu a města: proběhla akce na sv. Martina (pršelo, menší 

návštěvnost; pro další rok řešit s farností, zda poskytne zázemí); představil program Od adventu ke Třem 

králům a detailněji program jarmarku (budou chodit andělé a „vánoční ozdoby“, stánky s řemesly a 

dílničkami, flašinetář, školy a Jednota bratrská budou mít zázemí v komunitním centru).  

• Spolek ŽPH – J. Nohýnek informoval, že nejbližší připravovaná akce je 10. 12. vypouštění lodiček.  

• M. Rydvalová informovala o divadelním představení k výročí DS Tyl. Komise se shodla, že by bylo vhodné, 

kdyby vedení města aktivitu spolku veřejně ocenilo účastí na dalším představení, úvodním či závěrečným 

slovem, květinou.  

 
3. Témata od členů komise 

 

Naučná stezka a turistické rozcestníky 

• Členové komise obdrželi před jednáním komise návrh na podobu naučné stezky. Na jednání komise přišel 

koncept a návrh stezky představit O. Šindelář. 

• Následovala diskuze: 

Varianta tabulí – komise se přiklání k variantě kov a sklo (plast) 

Klub upozorňuje na potřebu jednoduché aktualizovatelnosti některých panelů (např. mapy, kontakty) 

Značení v dlažbě – připomínky (různé názory):  

o máme již antracitové rozcestníky – nemohlo by značení v dlažbě být také antracitové? 
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o na domech jsou již kulaté mosazné tabulky – nebude obecně značení již moc? Není lepší umístit 

všude např. mosazné tabulky a sjednotit to? 

o odlišit od Stolpersteine – barevně i tvarem 

o pozor na kluzkost v zimních měsících  

• K naučené stezce a značení proběhne samostatná schůzka, zainteresovaní členové komise budou 

pozváni.  

Další: 
 

• Podnět od M. Rydvalové – v Mn. Hradišti má málo možností, kam si může jít turista posedět, v neděli není 
otevřená žádná cukrárna – podnět, zda by nemohlo být posezení/cukrárna/kavárna v U Hroznu či 
v konírně.  

• J. Dumková informovala, že město se dle informací od pana starosty zapojí do Stolpersteine, muzeum 
připravuje podklady. 

• J. Dumková informovala o špatném stavu portálu bývalého kláštera v Klášteře Hradiště nad Jizerou a 
celkově špatném stavu budovy, která je kulturní památkou, a nepořádku kolem ní. Vzhledem k tomu, že se 
památka nenachází v katastru města a je soukromým majetkem, komise diskutovala o možnostech, jak na 
stav upozornit a přimět vlastníka k lepší péči – muzeum již upozornilo příslušné úřady (památkáře), další 
možností je například medializace.  

• P. Krejčí dal podnět na propagaci betlému na Zásadce (o památku pečuje pan Plaček) – M. Kulíková osloví 
M. Weisse s tím, aby betlém propagoval v Kamelotu, na webu města či facebooku. Další podnět byl na 
poskytnutí dřeva, které se na Zásadce využívá na ohniště pro návštěvníky.  
 

4. Plán činnosti komise 

• Další setkání komise se bude konat 21. 3. 2023 od 17 hodin.  
 

 

 
 
 
Zapsala: Martina Kulíková, 16.11. 2023 
Rozesláno:  
 
Obdrží dle e-mailového rozdělovníku: 
členové Komise pro kulturu, cestovní ruch a letopisectví a odbor Kanceláře vedoucího úřadu. 


